
  
 Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

 

Referat fra Bestyrelsesmøde onsdag 10. oktober 2012 hos Jette, Havetoften 5  

Deltager:  Bjarne, Steen, John, Jette, Ulla 

              Dagsorden: 

1. Godkendelse af referat fra mødet d. 6. juni 2012 

2. Nyt fra arbejdsgrupperne  

a. Kommunikation – Bjarne 

b. Velkommen til området – Steen 

c. Nabohjælp – Jette 

d. Områdets vedligeholdelse – John 

e. De ydre omgivelser – Ulla 

3. Økonomistatus – Steen 

4. Status på drejebog til fremtidige generalforsamlinger - Steen 

5. Nyt fra antenneudvalget – Ulla / Bjarne 

6. Næste møde. 

7. Eventuelt. 

 

Ad pkt. 1  Referatet fra møde d. 6. juni 2012 

  Godkendt. 

 

Ad pkt. 2     Nyt fra arbejdsgrupperne 
                      

     a.   Kommunikation – Bjarne 

 

      Debat om det omdelte materiale, og den lille effekt, der har ligget i opfordringen      

      ”Nabohjælp”    

      Hjemmesiden laves i ”skrabet” udgave. 

 

 b.  Velkommen til området – Steen 

 

      Velkommen til området godkendt med John’s bemærkninger. 

 

 c.  Nabohjælp – Jette 

 

      Debat om storskrald og de personer, der kommer og roder i det, der er sat ud til afhentning.  

      Der var enighed om at spørge kommunen om lovligheden i dette? 

 

 d.  Områdets vedligeholdelse – John 

 

      Gartneren kommer og klipper træer og buske fra 11/10. Generel tilfredshed med ordningen. 

      Der kommer tilbud på ny ordning til januar. 

      De manglende træer kommer snart. 

      Tjære til revnelapning kan købes hos Colas. Der er bevilget Kr. 340,00 + moms til indkøb af 

      prøve. 

      Skæv lygtepæl på sti i Piletoften – sagen følges op hos HTK 

      John skaber overblik over vedligeholdelsen af området. Tages op til debat på næste møde! 

     

  

 

 



  
 Grundejerforeningen Sydskellet Øst 

 

e.  De ydre omgivelser – Ulla 

 

      Ang. Havetoften 2 – Vi gør ikke mere. Skuret ved huset er meget råddent. 

      Ulla følger op hos kommunen og Danmarks naturfredningsforening vedr. den nye bane og 

      støj herfra. 

      Debat om skyggegener fra vejtræer på Sydskellet. Er der noget i referater fra ca. 1975 

      omkring de af grundejerforeningens betaling og evt. aftale om kommunal vedligeholdelse?  

 

Ad.3 Økonomi – Steen 

 

 Alt er betalt. Økonomi iht. budget. 

 

Ad.4      Status på drejebog til fremtidige generalforsamlinger – Steen 

 

      Drejebog gennemgået, ingen bemærkninger. 

 

Ad.5      Nyt fra antenneudvalget – Ulla / Bjarne 

 

      Status pt. uklar – nyt møde 10/1-13 

 

Ad.6      Næste møde 

 

       Holdes hos John, Piletoften 35, 16. januar 2013 kl. 19.00 

      

Ad.7       Eventuelt 

 

       Debat om brændeovne. 

       Jette mangler at tælle riste. 

       Carporte med overkørsel på parkeringsplads – Jette tæller.  

       Fastelavn 10/2-13 – Jette og Steen planlægger. 

 

 

 

Som referent: John Andersen 

 

 

 

 

 


